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Odnosząc się do wniesionej przez Panią w dniu 2 listopada br. w formie pisemnej prośby 

dotyczącej wznowienia działalności harcerskiej w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Sierpc pragnę poinformować, iż przedmiotowa kwestia była poruszana kilkakrotnie 

podczas spotkań z ich dyrektorami. Wyrazem dążenia do przyspieszenia procesu było zaproszenie na 

naradę w dniu 27 sierpnia 2021r. komendanta Hufca ZHP Sierpc – hm. Sławomira Szałkuckiego, który 

zadeklarował wszechstronne wsparcie w reaktywacji omawianej działalności, jednak dyrekcje szkół  

w dalszym ciągu sygnalizują brak organizowania specjalistycznych kursów dla potencjalnych instruktorów 

ZHP. Celem ustalenia, a jednocześnie zsynchronizowania działań warunkujących pomyślne rozwiązanie 

problemu w grudniu br. odbędzie się spotkanie z przedstawicielem Chorągwi Mazowieckiej Związku 

Harcerstwa Polskiego im. Władysława Broniewskiego w Płocku. 

Jednocześnie pragnę zapewnić Panią, iż dołożę wszelkich starań, by w nieodległej przyszłości 

uczniowie sierpeckich szkół podstawowych mieli możliwość wstąpienia do drużyn harcerskich,  

a następnie realizowania wzniosłych ideałów Związku Harcerstwa Polskiego. 
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